
کفاشیان برای  آرمان ملی: با ثبت نام مهدی تاج و علی 
انتخابات فدراسیون، باید دید کدام جریان می تواند کرسی های 

ریاست و نواب رئیسی را به خود اختصاص دهد. 

    تاج
گفت:  فوتبال  فدراسیون  بانوان  نایب رئیسی  سرپرست 
مهدی تاج برای حضور در انتخابات فدراسیون ثبت نام کرد 
و من نیز به عنوان نایب رئیس سوم او، دوشنبه روند ثبت نام را 
تکمیل خواهم کرد. فریده شجاعی درباره انتخابات پیش روی 
فدراسیون فوتبال و در جمع خبرنگاران اظهار داشت: چند 
روزی است که ثبت نام شروع شده و یکشنبه هم با حضور چند 
ح، بحث انتخابات داغ تر شد. با افتخار کنار مهدی  چهره مطر
تاج رئیس فدراسیون فوتبال هستم و دوشنبه ثبت نام خودم را 
به عنوان نایب رئیس سوم )نایب رئیس بانوان( تکمیل می کنم. 
وی افزود: یکشنبه می خواستم همزمان با مهدی تاج ثبت نام 
کنم، ولی متاسفانه مدارکم کامل نبود و دوشنبه روند را کامل 
خواهم کرد. البته ثبت نام مهدی تاج کامل شد و او یکشنبه 
رسما ثبت نام کرد. سرپرست نایب رئیسی بانوان فدراسیون 
فوتبال، گفت: چند سالی از فوتبال دور بودم. وقتی فوتبال 
جذاب است، انتخابات آن هم جذاب  خواهد بود. شجاعی 
یادآور شد: در حال حاضر برنامه های زیادی برای فوتبال بانوان 

دارم و امیدوارم برای بانوان فوتبالیست مفید باشم. 

   کفاشیان 
از  کفاشیان، رئیس پیشین فدراسیون فوتبال بعد  علی 
ثبت نام در انتخابات این فدراسیون درباره اینکه آیا گزینه 
صالحی امیری در انتخابات است؟ اظهار کرد: از زمانی که آقای 
صالحی امیری از کمیته ملی المپیک رفته اند او را ندیده ام 
و تماسی هم نداشته ام. او آنقدر کارش در وزارت گردشگری 
زیاد است که فکر نمی کنم در چنین انتخاباتی دخالت کند. او 
درباره پرونده ای که در کمیته اخلاق داشت هم گفت: وقتی 
کمیته استیناف رای بر برائت ما داد به فدراسیون برگشتم و 
به عنوان نایب رئیس به کارم ادامه دادم و هیچ مانعی نبود. 
در رای کمیته استیناف محرومیت یک ساله بود که بعد از آن 
برگشتم و به کارم در فدراسیون ادامه دادم. او درباره اظهارات 
امیر عابدینی درباره اینکه به وعده اش با او برای ثبت نام 
مشترک در انتخابات عمل نکرده است، هم گفت: من با او دیدار 
داشتم و به من گفت برای ریاست ثبت نام می کنی؟ گفتم نه! 
گفتند نایب رئیس من می شوی؟ گفتم با آقای میرشاد ماجدی 
صحبت  کرده ام که نایب رئیس او باشم. قرار بود جلسه ای با هم 
بگذاریم، اما در ادامه آقای ماجدی گفتند که من برای ریاست 
ثبت  نام نمی کنم و شما برای ریاست ثبت نام کنید. به آقای 
عابدینی هم قولی نداده بودم و گفتم که مستقل شرکت کنیم. 
کفاشیان در ادامه درباره اینکه امیر عابدینی عنوان کرده بود 
گر کسی از کمیته اخلاق حکم بگیرد، بعد از پایان محرومیت  ا
هم نمی تواند برای ریاست فدراسیون اقدام کند گفت: این را 
من نمی دانم و ثبت نام کرده ام. قانون تعیین می کند که تایید 

. حالا هم که آمده ام حتما که نباید رای  صلاحیت بشوم یا خیر
بیاورم. آقای تاج هم هستند و هرکسی رای بیاورد همه باید به او 
احترام بگذارند. من با آقای تاج ۱۲ سال کار کردم و هدف ما باید 
این باشد که در فدراسیون فوتبال به جوانان میدان بدهیم. 
او در پاسخ به این سوال که آیا بازنشستگی مانع حضورش در 
فدراسیون فوتبال می شود یا خیر؟ گفت: در این زمینه مشکلی 
نیست چون در اساس نامه ایرادی به این موضوع وارد نشده 
است. فدراسیون فوتبال غیر دولتی و مستقل است. او در ادامه 
گر بیایم با یک تفکر جدید می آیم و کارهایی هست که  گفت: ا
باید ادامه پیدا کند. مثلا کارهای تیم ملی باید ادامه پیدا کند. 
نکته مهم این است که شفافیت داشته باشیم. وی در ادامه 
گفت: من تجربه خوبی در فدراسیون فوتبال دارم اما روز اولی 
که به فوتبال آمدم با فوتبال بیگانه بودم. الان هم می خواهم به 
فوتبال کمک کنم. آن چیزی که مهم است رسانه هستند چون 
فوتبال را دنبال می کنند و خیر فوتبال را می خواهند. آمدیم که 
شاید بتوانیم فضا را تغییر بدهیم. کفاشیان درباره اینکه گزینه 
دولت در انتخابات فدراسیون فوتبال چه کسی است؟ هم 
گفت: آقای دنیامالی گفتند که دولت هیچ دخالتی در انتخابات 

ندارد. تعیین کننده ریاست فدراسیون فوتبال، مجمع است. 

   قنبرزاده 
منصور قنبرزاده بعد از ثبت نام به عنوان نایب رئیس علی 
کفاشیان در انتخابات فدراسیون فوتبال اظهار کرد: من فکر 
می کنم در انتخابات فدراسیون فوتبال رقابت همراه با رفاقت 
وجود دارد. من از آقای تاج کسب اجازه کردم و ثبت نام کردم. 
من به همه جلسات هیات رئیسه دعوت می شوم و مشکلی 
کمیته بدوی انتخابات  کردیم و  وجود ندارد. ما ثبت نام 

صلاحیت ها را بررسی می کنند چون مدیرکل بودم گفتند که 
قبل از ثبت نام باید استعفا کنید. او ادامه داد: داستان این 
مفصل است. طبق تبصر ۱ ماده ۸۳، شرکت ملی نفت تابع 
قانون تجارت است و در مقرراتی که تصریح ذکر نام نشده 
باشد از قوانین دولتی مستثناست. این یعنی اعضای بیمه 
گر  مرکزی، قضات و... مستثنا هستند. ما ثبت نام کردیم و ا
شرایط داشتیم تایید می کنند. مجمع مستقل است و تحت 
تاثیر حواشی نیست. وی افزود: خدا را شاهد می گیرم که با 
هیچ کسی لابی نداشته ام. آقای کفاشیان با من تماس گرفت 
و خواست با او همکاری کنم. من هم از آقای تاج کسب اجازه 
کردم و آمدم. خوشحالم که تیم هایی آمده اند که با تجربه 
هستند. در این زمینه مجمع انتخاب می کند و همه تمکین 
می کنند. او در ادامه در پاسخ به سوالی درباره ایکنه در دوره او 
قانون سقف بودجه اجرایی شد گفت: دوستانی این مسائل 
را به شما دیکته کرده اند و باید برایشان توضیح بدهم. قانون 
سقف بودجه مصوبه هیات رئیسه فدراسیون فوتبال است و 
به سازمان لیگ برای اجرا ابلاغ شده است. کارگروه ۱۰ نفره ای 
برای نظارت وجود داشته است. امضای اعضای هیات رئیسه 
پای این قانون است. نمی شود این قانون را سفید یا سیاه 
گر در این زمینه نمره قبولی گرفتیم کل هیات رئیسه  دید. ا
نمره قبولی گرفته اند. این نیاز به بحث و بررسی دارد. در 
گر این قانون نبود  کثر باشگاه ها گفتند ا حضور وزیر ورزش ا
ما در بحث مجوز حرفه ای دچار مشکل می شدیم. قنبرزاده 
در ادامه گفت: من با آقای بهاروند رفاقت دارم. در بحث 
سازمان لیگ هم سرپرست و رئیس نبودم. قبل از آقای تاج 
آقای کشوری فرد سرپرست بودند و من سمتی نداشتم. آقای 

بهاروند از من مشورت می گیرند و مشکلی نداریم. 
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برای حضور در انتخابات فدراسیون فوتبال 

ثبت نام رقبای جدید 

مرگ بوکسور آفریقایی 
ک اوت شدنش  یک روز بعد از نا

بوکسور آفریقایی به دلیل اتفاقاتی که در جریان 
مبارزه برایش رخ داد در بیمارستان جان باخت. 
ک اوت  حسن مگایا، بوکسور تانزانیایی که با نا
به پل الیاس باخت، سه روز بعد از این مبارزه 
در ۲۹سالگی جان باخت. در بیانیه شورای 
جهانی بوکس WBC آمده است: حسن مگایا، 
بوکسور حرفه ای اهل تانزانیا، بر اثر اتفاقات ناشی 
ک اوت در مبارزه با پل الیاس درگذشت.  از نا
همدردی مان را به خانواده و دوستان این 
قهرمان عزیز ابراز می کنیم. مگایا در پنجمین 
راند مبارزه بوکس سبک وزن در دارالسلام به 
ک اوت شکست خورد.  هموطنش باخت و با نا
او پس از این مبارزه به بیمارستان منتقل شد 
و در آنجا جان باخت. مگایا ۹ مبارزه در رینگ 
حرفه ای داشت که سه برد، چهار باخت و دو 

تساوی حاصل این مبارزه ها بودند. 

ویژه

گفتوگو

و  پیشکسوت  سیدصالحی  سیدمهدی 
کارشناس فوتبال در مورد وضعیت مدعیان در 
نیم فصل اول رقابت های لیگ برتر صحبت کرد. 
   در مورد عملکرد مدعیان این فصل لیگ 

برتر چه نظری دارید؟
و  استقلال  از  غیر  به  هوادار  پر  تیم های   
کتور و  پرسپولیس، جزو مدعیان بودند و ترا
سپاهان در کورس قهرمانی قرار گرفتند. عملکرد 
این دو تیم از دو مدعی پایتخت نشین بهتر بوده 
و رده های اول و دوم را به خود اختصاص دادند. 
تغییرات زیادی روی نیمکت ها دیدیم که به غیر 
کتور سه مدعی دیگر هم تغییر سرمربی  از ترا
کتور مزد اعتماد به اسکوچیچ را گرفت.  دیدند. ترا

کتور چه نظری دارید؟    در مورد ترا
ج از خانه به  کتور تنها در یک بازی خار ترا
تساوی رسید و دیگر بازی ها را برنده شد، اما 
در بازی های خانگی ۳ شکست و یک تساوی 
کتور برابر تیم هایی که مالکیت کمتری  داشت. ترا
یا برابری داشت با استفاده از ضد حملات به گل 
می رسید، اما در داخل خانه مالکیت بیشتری 
داشت و تیم های مقابل فشرده بازی می کردند و 
چشم به ضد حملات داشتند. این مسئله نقطه 
ضعفی شد که امتیازات مهمی در داخل خانه از 

دست رفت. 
   سپاهان با مورایس نوسان زیادی داشت 

اما با کارترون فقط دو تساوی داشته است!
مورایس ثبات ترکیبی را به دست نیاورده بود 
و تغییرات زیادی را انجام می داد که به مشکل 
خورد. کارترون خیلی زود ثبات ترکیبی را به دست 
آورد و برای همین اعتماد به نفس و بازی رو به 
جلو را در تیم به جریان افتاد. بازیکنانی مثل رضا 
شکاری که آهنگ بازی تیم را به خوبی عوض 
می کنند در تیم فضا پیدا کردند، انگیزه بازیکنانی 
مثل رضا اسدی تجدید شد و از لحاظ روحی 
تیم بالا آمد که منجر به کسب نتایج بهتری شد 
و در ادامه هم می توان منتظر نتایج خوبی از 

سپاهان بود. 
    پرسپولیس با گاریدو نتوانست ادامه دهد 

و کریم باقری هم دو پیروزی به دست آورده!
 پرسپولیس فصل قبل بعد از رفتن یحیی 
گل محمدی با آوردن اورونوف و عبدالکریم 
حسن، با توجه به اینکه اوسمار دستیار اول 
گل محمدی بود و از فوتبال ایران شناخت کافی 
داشت، در نهایت قهرمانی به دست آورد در حالی 
که اوسمار بی نهایت کمک خوبی بود. این فصل 
گاریدو از فوتبال ایران شناخت نداشت و ثبات 
ترکیب نداشت، تغییرات زیاد تمرکز را از بازیکنان 
گرفت. استرس به بازیکنان وارد شد و در نهایت 
گاریدو رفت تا کریم باقری بیاید. آوردن مربی 
خارجی فقط زمان را می گیرد و باقری بهتر است 
ولی پرسپولیس نیاز به تقویت در فاز تهاجمی 
به خصوص جذب وینگر دارد. ضمن اینکه 
مربیان خارجی به تمرینات نگاه می کنند در 
حالی که فوتبال ایران مثل اروپا حرفه ای نیست، 
بازیکنانی داریم که در تمرین کمتر فشار می آورند 

و اصطلاحاً بازیکن مسابقه هستند. 

سیدصالحی: 
کتور مزد اعتماد ترا

 به اسکوچیچ را گرفت

اولین شکست رستمیان 
 در بوندسلیگای آلمان

ایسنا: لژیونر تیراندازی ایران در چهارمین 
رقابتش در بوندسلیگا برابر مدال آور المپیک 
شکست خورد. هانیه رستمیان، نخستین لژیونر 
 PIER تیراندازی ایران، در چهارمین رقابتش با تیم
۲۰۰۰ در بوندسلیگای آلمان مقابل کریستین ریتز، 
قهرمان آلمان و مدال آور المپیک، در خط آتش 
ایستاد و با دو اختلاف امتیاز شکست خورد. 
این اولین شکست رستمیان در بوندسلیگای 
آلمان بود. رستمیان در این دیدار ۳۸۴ امتیاز و 
حریفش ۳۸۶ امتیاز به ثبت رساند. تیرانداز ایران 
و یارانش در این هفته از بوندسلیگا برابر تیم 
Kriftel با نتیجه پنج بر صفر شکست خوردند. 
آنها در دیدار دیگرشان باید دوشنبه به مصاف 
تیم Raesfeld بروند. تیم PIER ۲۰۰۰ در سه هفته 
 SV و SV Bassum ،اخیر بوندسلیگا برابر تیم برلین
lindwedel به پیروزی رسید. هانیه رستمیان نیز 
در این سه هفته برای این تیم به میدان رفت و در 
هر سه دیدار برابر حریفانش به پیروزی رسید و سه 

امتیاز را برای تیمش به دست آورد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

؟  کریستیانو در آستانه یک انتقال هیجان انگیز
در حالی که کریستیانو رونالدو فوریه ۲۰۲۵ 
تولد ۴۰ سالگی خود را جشن می گیرد، اما 
و  نیست  بازنشستگی  دنبال  به  همچنان 
عطش گلزنی او هنوز هم ادامه دارد. قرارداد 
این بازیکن ۳۰ ژوئن ۲۰۲۵ با باشگاه النصر به 
پایان می رسد و اینکه این بازیکن در ادامه راه 
در کدام تیم می خواهد به کار خود ادامه دهد 
به یک موضوع بزرگ تبدیل شده است. این 
در حالی است که الهلال یکی زا مشتری های 
پروپاقرص او است. طبق گزارش رسانه های 
جهانی، رونالدو قصد جدایی از عربستان را 
ندارد، اما مشخص نیست که او قرارداد خود 
را با النصر تمدید کند، زیرا ظاهراً یک پیشنهاد 

شایعات  است.  گرفته  قرار  میز  روی  بهتر 
کریستیانو  که  در عربستان نشان می دهد 
گرفته؛ به  رونالدو مورد توجه الهلال قرار 
گر نیمار برزیلی قرارداد خود را  خصوص ا
تمدید نکند. این باشگاه با بازیکنان تیم ملی 
صربستان »الکساندر میتروویچ« و سرگئی 
میلینکوویچ- ساویچ به موفقیت های بزرگی 
انتظار  حال،  عین  در  است.  یافته  دست 
کرات برای تمدید قرارداد رونالدو  می رود مذا
النصر  ورزشی  مدیر  هیرو،  فرناندو  توسط 
کاپیتان سابق رئال مادرید انجام شود.  و 
گزارش رسانه ها، ستاره پرتغالی  بر اساس 
کثر تا پایان  می خواهد هرچه زودتر و حدا

کند. شایان  انویه آینده خود را مشخص  ژ
ذکر است که الهلال برخلاف النصر در جام 
باشگاه های جهان حضور خواهد داشت؛ 
را به خود  که بدون شک رونالدو  رقابتی 
قصد  فصل  این  در  النصر  می کند.  جذب 
درخشیدن ندارد و طی فصولی که رونالدو 
را در اختیار دارد انگار شخصیت قهرمانی 
و موفقیت در جام های رسمی ندارد. آنها 
پس از ۱۳ بازی با ۲۵ امتیاز در رده چهارم قرار 
گرفتند که ۱۱ امتیاز کمتر از الاتحاد صدرنشین 
و ۹ امتیاز کمتر از الهلال لیگ برتری دارند. 
کریستیانو رونالدو با ۱۰ گل دومین گلزن برتر 
لیگ است که با کریم بنزما برابری می کند. 

بهترین گلزن الکساندر میتروویچ ملی پوش 
وجود  این  با  است.  گل   ۱۲ با  صربستانی 
رونالدو طی ۲ فصل حضور خود در النصر 
هنوز به یک عنوان رسمی دست پیدا نکرده 
و باید دید این روند تا چه زمان ادامه دار 
خواهد بود. با این تفاسیر با وجود الهلال، 
تیم النصر نمی تواند قد علم کند و تنها چاره 
در  بیشتر  افتخارات  کسب  برای  رونالدو 
قاره کهن، حضور در تیم الهلال است و باید 
دید این بازیکن در ادامه چه اتفاقاتی را رقم 
خواهد زد. از حضور وی در اروپا نیز گمانه 
زنی هایی شده که به گفته برخی رسانه ها 

همه  آنها کذب است. 

سیدمحمدشروین اسبقیان معاون توسعه ورزش و قهرمانی 
گفت: به هیچ فدراسیونی اجازه  وزارت ورزش و جوانان 
گر یکی دو مورد باشد،  نخواهیم داد که حیاط خلوت شود، اما ا

به صورت جدی ورود کرده و نظارت را اعمال می کنیم. 
   رویداد 

سیدمحمدشروین اسبقیان در مجمع فدراسیون روستایی 
عشایری و بازی های بومی محلی، با اشاره به اهمیت ورزش 
گفت: سه رویداد مهم در پیش داریم  روستایی عشایری 
که جامعه ورزش روی آنها تمرکز کرده است. گام اول حضور 
موفقیت آمیز در بازی های کشورهای اسلامی است. موضوع 
کنون جلسه  گویا که هم ا دوم موفقیت در بازی های آسیایی نا
کبدی در وزارت ورزش در حال برگزاری است و  تخصصی 
نشست تخصصی کشتی هم روز سه شنبه به انجام خواهد 
رسید. گام سوم نیز حضور موفقیت آمیز در بازی های المپیک 
۲۰۲۸ لس آنجلس است که سرود کشورمان در این مسابقات 

طنین انداز شود. 
   سیاست وزارت 

وی همچنین در جمع خبرنگاران اظهار داشت: ملاحظه 
کردید که )در مجمع انتخاباتی فدراسیون روستایی عشایری 
و بازی های بومی محلی( اعتراضات خاصی نبود و برای 
صحبت های یکی از کاندیداها، اعضا مجمع معترض شدند 
آرامش  با  مجمع  نبرند.  سؤال  زیر  را  گذشته  عملکرد  که 
خاصی برگزار شد و پسندیده برای چهار سال آینده به عنوان 
تکلیف  تعیین  ما  وظیفه  شد.  انتخاب  فدراسیون  رئیس 
فدراسیون هاست و این یکی از سیاست هایی است که وزارت 

ورزش دنبال می کند. 
   انتخابات تا پایان سال؟

معاون توسعه ورزش قهرمانی وزارت ورزش در مورد اینکه 
چند انتخابات دیگر تا پایان سال برگزار خواهد شد، گفت: 

جلسه تطبیق برگزار شده است و تجدیدنظر داریم. جلسات 
تجدیدنظر را باید برای فدراسیون های نجات غریق و اسکی 
اعلام کنیم تا بعد برای مراحل قانونی برود و ان شاءا... تاریخ 
مجامع آنها را به زودی اعلام خواهیم کرد که البته بعضی نیز 
اعلام شده است. انتخابات فدراسیون شطرنج هم در زمان 

خودش برگزار می شود. 
   حضور سرپرست ها 

در  سرپرست ها  حضور  ممنوعیت  به  راجع  اسبقیان 
هر  کرد:  خاطرنشان  ورزشی  فدراسیون های  انتخابات 
کاندیدایی که به آنها حکم دادیم، حتی به رغم اینکه ثبت نام 
برخی از آنها انجام شده بود، اشاره کردیم بدون حضور در 
گر موارد و مسائلی شد که به ثبت نام  فرآیند انتخابات است تا ا

جدید برود، دیگر ثبت نام جدیدی صورت نگیرد. 
   انتخابات شطرنج 

وی در مورد حضور پریدر در انتخابات شطرنج که زمانی 
سرپرست فدراسیون بود، گفت: ثبت نام قبلی ابطال شد و او 

طبق قانون مشکلی برای حضور نداشت، چون ثبت نام مجدد 
انجام دادیم. زمان سرپرستی که در حال حاضر اجرا می شود 
که وزارت ورزش دنبال  نیز طولانی شده است، اما چیزی 
می کند، این است که سرپرست ها به هیچ عنوان حق حضور 

در انتخابات را ندارند. 
   خروج ارز 

معاون توسعه ورزش قهرمانی وزارت ورزش در مورد ماجرای 
خروج ارز توسط فدراسیون پرورش اندام اظهار داشت: وزارت 
ورزش در مورد هر بی قانونی می ایستد و خواهد ایستاد. پرونده 
این موضوع در مراجع نظارتی در حال بررسی است و درباره 
اینکه موضوع چه بوده است نیز اطلاعی ندارم و از خبرها 
کید دنیامالی اجرای قانون و رعایت نظم و انضباط  شنیدم. تأ
در فدراسیون هاست و هر فدراسیونی غیرقانونی عمل کند 
و انضباط اداری و مسائل مالی را مراعات نکند، حتماً وزارت 

کنش جدی نشان خواهد داد.  ورزش وا
   وضعیت 

کنش به اینکه گفته می شود برخی فدراسیون های  وی در وا
ورزشی حیاط خلوت برخی رؤسای فدراسیون ها شده است، 
گفت: برخی از ورزشکاران از روستاها استعدادیابی می شوند 
و نهایتاً باید در فدراسیون حرفه ای تحت نظارت قرار بگیرند 
و از این بابت مشکلی نیست. این فدراسیون وظیفه بسیار 
جدی و حیاتی راجع به استعدادیابی دارد، مانند همین 
کید  اتفاقی که در مورد سعید افروز افتاده است. اسبقیان تأ
کرد: اینکه فدراسیون ها حیاط خلوت شده است، اصلاً 
اینگونه نیست و به هیچ فدراسیونی اجازه نخواهیم داد که 
کثر رؤسای فدراسیون های  حیاط خلوت شود. خدا را شکر ا
گر  ما تحصیلکرده ورزش و مدیران خوب ورزش هستند، اما ا
یکی دو مورد باشد، به صورت جدی ورود می کنیم و نظارت 

را اعمال خواهیم کرد. 

مظفری زاده: بدون هیاهو دنبال 
نقل و انتقالات نیم فصل هستیم

کتور تبریز گفت: سیاست باشگاه همچون  مدیرعامل باشگاه ترا
ابتدای فصل، پیگیری امورات نقل وانتقالات در آرامش و بدون 
هیاهوی رسانه ای است. سعید مظفری زاده در گفت وگو با رسانه 
کتور، راجع به نقل وانتقالات نیم فصل باشگاه،  رسمی باشگاه ترا
اظهار داشت: همان طور که قبلاً هم گفته بودم، جلسه ای در 
این مورد با آقای اسکوچیچ برگزار شده و تمامی فعالیت های 
نقل وانتقالاتی باشگاه بر اساس درخواست و نظر سرمربی تیم 
انجام می شود. وی ادامه داد: هرگونه گمانه زنی رسانه ها درباره 
کتور را تکذیب می کنیم. سیاست  لیست ورودی و خروجی ترا
باشگاه همچون ابتدای فصل، پیگیری امورات نقل وانتقالات 
در آرامش و بدون هیاهوی رسانه ای است. پس از پایان مراحل 
که شامل دریافت رضایت نامه، تست  قانونی جذب بازیکن 
پزشکی، امضا و ثبت قرارداد است، موضوع از طریق رسانه رسمی 
باشگاه اطلاع رسانی خواهد شد. مظفری زاده ضمن یادآوری 
کتور از روز پنجشنبه ۲۰ دی  اینکه دور جدید تمرینات تیم ترا
ماه آغاز می شود، گفت: هواداران مطمئن باشند سیاست کادر 
فنی و باشگاه تقویت تیم برای حضور پرقدرت در نیم فصل دوم 

مسابقات است. 

 استیلی: زمان کافی برای پیدا کردن 
مربی خارجی خوب نداریم

 حمید استیلی در حاشیه دیدار امیدهای پرسپولیس و 
سایپا در جمع خبرنگاران با اشاره به آخرین اقدامات باشگاه 
پرسپولیس در جذب مربی خارجی اظهار داشت: کارگروهی 
در باشگاه تشکیل شده و در تلاش هستیم تا بهترین انتخاب را 
که او از  داشته باشند. صحبت این بود که کریم باقری بماند، چرا
خانواده پرسپولیس است و در ۲ بازی حساسی که هدایت تیم را 
بر عهده داشت موفق شد ۶ امتیاز بگیرد اما در حال حاضر گزینه 
اول باشگاه مربی خارجی با کیفیت و روزمه خوب است که امیدوارم 
زودتر محقق شود. عضور کارگروه چهار نفره برای انتخاب سرمربی 
پرسپولیس، ادامه داد: مشکل اصلی ما در حال حاضر زمان است 
که فرصت چندانی نداریم. از سویی دیگر پیدا کردن مربی  چرا
خوب خارجی که بدون تیم باشد، کار سختی است. سرمربی 
سابق پرسپولیس یادآور شد: به همن ماه کار سختی داریم و 
پرسپولیس دیدارهای مهم و حساسی را پیش رو دارد. جدا از بحث 
مربی، باشگاه به دنبال جذب چند بازیکن هم بوده که این هم در 
دستور کار است و سعی داریم با تدابیر کادر فنی، این موضوع هم 

مدیریت شود. 

 بابایی: درباره اردوی کیش 
چیزی به ما اعلام نشده است

سرپرست باشگاه ذوب آهن می گوید در مورد اردوی کیش 
صحبتی با اعضای این تیم نشده است. حمیدرضا بابایی در 
گفت وگو با تسنیم، در مورد زمان آغاز مجدد تمرینات ذوب آهن، 
اظهار داشت: تمرینات ما از فردا در اصفهان شروع خواهد 
کنیم. البته  شد تا ان شاءا... نیم فصل دوم را قوی تر شروع 
برنامه ریزی های تکمیلی یا انجام بازی دوستانه بعد از اولین 
تمرین مشخص خواهد شد. وی در پاسخ به این پرسش که آیا 
ذوب آهن اردوی آماده سازی خود را در کیش برپا خواهد کرد، 
گفت: هنوز چیزی قطعی و به ما اعلام نشده است. »دو قسط 
قرارداد و دو پاداش بازیکنان تیم ذوب آهن عقب افتاده است. 
آیا شما اطلاع دارید چه زمانی این مبالغ پرداخت خواهد شد؟«، 
سرپرست تیم فوتبال ذوب آهن در پاسخ به این پرسش، تصریح 
کنون ۳۰ درصد مطالبات پرداخت شده است و در ادامه  کرد: تا
رقابت ها مابقی مطالبات را با تمهیداتی که باشگاه دارد، پرداخت 

می شود. 

 تاجرنیا این هفته در استقلال؟
هیات مدیره استقلال تا اواخر هفته دچار تغییر و تحول خواهد 
شد. هلدینگ خلیج فارس از مدت ها پیش قصد داشت در 
هیات مدیره استقلال تغییراتی انجام دهد، اما با توجه به اینکه 
این تیم بازی های حساسی در لیگ نخبگان آسیا و لیگ برتر در 
پیش داشت این تغییرات را به نیم فصل موکول کردند. طبق 
پیگیری های ایسنا حضور علی تاجرنیا در ریاست هیات مدیره 
استقلال قطعی شده و احتمالا تا آخر این هفته حکمش صادر 
می شود. هم چنین اعضای هیات مدیره نیز تا ۴۸ ساعت آینده 
مشخص خواهند شد. تاجرنیا در زمان مدیریت صفایی فراهانی 
عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال بود و بعدها عضویت در 

هیات مدیره استقلال را هم تجربه کرد. 

آنچلوتی: وینیسیوس بودن دشوار است!
گردانش در مرحله یک شانزدهم نهایی  کارلو آنچلوتی که شا
جام حذفی اسپانیا موسوم به کوپا دل ری باید در دیداری خارج 
از خانه به مصاف دپورتیووا مینرای دسته پنجمی بروند، با حضور 
در کنفرانس خبری پیش از این دیدار گفت: جام حذفی تورنمنت 
مهمی برای ما به شمار می رود و تمام توان مان را در این رقابت ها 
به کار خواهیم بست. وی افزود: برای بازی دوشنبه تنها کورتوا و 
رودیگر را در اختیار نداریم و مابقی بازیکنان می توانند بازی کنند. 
دوشنبه به بازیکنانی بازی خواهم داد که این فصل خیلی فرصت 
بازی پیدا نکرده اند. آرامش خاطر دارم چون ما قرار است دوشنبه 
گونووا( بازی کنیم که چمن خوبی  کارتا در ورزشگاهی خوب )
دارد و ریسک کمتری در آن برای ایجاد مشکل و یا مصدومیت ها 
وجود دارد. سرمربی ایتالیایی رئال مادرید همچنین در دفاع 
از ستاره برزیلی اش که در فوتبال اسپانیا از توهین های نژادی 
در امان نبوده و هجمه های زیادی هم به او وارد شده، اظهار 
گر نگاهی به اتفاقاتی که  داشت: وینیسیوس بودن دشوار است. ا
افتاده بیندازید، تصورش هم سخت که بخواهید جای او باشید. 
وینیسیوس به لحاظ رفتاری پیشرفت زیادی کرده و به اعتقاد من 
او بهترین بازیکن جهان است. کارلتو در خصوص اینکه وضعیت 
پنالتی زن های تیمش به چه صورت خواهد بود، خاطرنشان 
کرد: پیش از هر بازی در این باره تصمیم خواهم گرفت. ترتیب 
پنالتی زن های ما می تواند به این ترتیب وینیسیوس، بلینگام، 
امباپه، مودریچ و آردا گولر باشد. آنچلوتی در پایان در پاسخ به 
این پرسش که »آیا لونین در جام حذفی دروازه بان رئال مادرید 
خواهد بود؟«، گفت: به این موضوع فکر نکرده ام. هنوز در این 

باره تصمیمی نگرفته ام.

اسبقیان: اجازه نمی دهیم هیچ فدراسیونی تبدیل به حیاط خلوت شود 


